
17.6.2021 klo 17.30 – 20.00 
Ulvilan kaupungintalo valtuustosali 

Läsnä: Jari Holmberg Ulvilan Ura, Julius Palonen FC Ulvila, Tanja Kivilähde Harjunpään Tuisku, 
Jussi Väkiparta UP-V, Manu Rantamäki Kullaan Urheilijat, Vesa Anttila Evänräväyttäjät, Krista Puronaho UVL, 
Jurkka Virtala LiiKu, Markku Nevala Ulvilan kaupunki. 

1. Avaus 
Ulvilan kaupungin vapaa-aikapäällikkö Markku Nevala avasi kokouksen. Kyseessä on ensimmäinen 
seuraparlamentin kokous, joten teimme Ulvilan liikuntasektorin historiaa. Päätettiin, että Nevala selvittää 
seuraavaan kokoukseen seuraparlamentille erilliset säännöt. 
 

2. Juha Koskelo esitteli Ulvilan päivitetyn liikuntapalveluiden strategian. Keskustelussa tuli esille seurojen 
toivomuksen tapahtumien esille saamisen kaupungin SOME-kanavien kautta. Keskustelussa oli myös  
seurojen harrastuskalenterin esille saaminen WILMAn kautta. Todettiin, että kouluja sitova lainsäädäntö 
ei anna mahdollisuutta tämän toteuttamiseen. 
 

3. Jurkka Virtanen esitteli LiiKun seuratoiminnan suunnan 2021 – 2026 
Virtanen esitteli seuratoiminnan tukemiseen tarkoitetut toiminnat ja mahdollisuudet. LiiKun kanssa on 
mahdollista toteuttaa vuorovaikutteiset verkostot seuran toiminnan parantamiseksi. Virtanen esitteli 
osaamisen polun seuroille: Yhteistyö kuntien, lajiliittojen ja muiden kouluttajien polkuihin. Syksyn 
maksuttomat rajattomasti liikuntaa koulutukset 2021:  
16.9.2021 Ryhmän ohjaamisen perusteet. 
20.10.2021 Urheilun johtaminen hyvässä seurassa 
30.11.2021 Haastava lapsi ryhmässä. 
 
Todettiin, että kaupungin liikuntapalvelut mahdollistaa myös maksullisiin koulutuksiin osallistumisen, jos 
seuroilta sellaisia esityksiä tulee. 
 

4. Muut asiat 
Käytiin läpi avustukset ja tulevat kaupungin investoinnit liikuntasektorilla. 
Keskusteltiin Harjunpään urheilukentän maastoon tehtävästä frisbeegolfradasta. Ongelmana on kentän 
lähistöllä olevan metsäalueen raivauskielto. teknisen osaston johtajaan Juha Hjulgreniin olisi oltava 
yhteydessä asian tiimoilta. Esille tuotiin myös Saaren luontopolun mahdollinen hakettaminen. 
Liikuntapalvelut selvittelee asiaa. Seurojen salivuoroista keskusteltiin myös kriittiseen sävyyn. Todettiin 
selvästi, että Ulvilassa on yhden ison liikuntasalin puute seuroille tarjottavassa palveluissa. Ulvilan 
yhteiskoulun salin käyttökapasiteetti on aivan täynnä ja käyttö on aika pitkälti keskittynyt 2-3 ison seuran 
vuoroihin. Tähän vaikuttaa se, että Sali on pesäpalloilun kannalta ainoa Sali jossa turvallisesti ja paikkoja 
hajottamatta voidaan tehdä pesäpalloilun lyöntiharjoituksia. Sali on myös ainoa Sali, joka soveltuu futsalin 
ja jalkapalloilun harjoittelemiseen isommalla joukkuekoolla. FC Ulvilan puheenjohtaja toi esille heidän 
tarpeen saada yhteiskoululta arkisin yksi lisävuoro junioreille. 
 

5. Seuraava kokous 
Seuraava kokous pidetään joulukuussa 2021 
 

6. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin n. klo 20.00 
 
Kokouksen puolesta                Markku Nevala 
                                                 Vapaa-aikapäällikkö 


